
Καλησπέρα κυρίες και κύριοι, 

 

 εκπροσωπώντας την πλειοψηφία των παιδιών του Στ1 σας λέµε ότι:  

 

Συµφωνούµε µε την κατασκευή της αίθουσας πολλαπλών εκδηλώσεων µε τρόπο που 
να µην κλείνει η πίσω αυλή. 

Διαφωνούµε µε την κατασκευή των 2 τάξεων και τους ανελκυστήρες στην µπροστά 
αυλή καθώς και µε την προσέλευση των παραπάνω 50 παιδιών µιας και ο χώρος που 
θα µείνει στην αυλή θα είναι περίπου 40-50% µικρότερος και µε τα παραπάνω παιδιά 
κανείς δεν θα ευχαριστηθεί το διάλειµµά του. 

Διαφωνούµε µε την κατασκευή σκαλών στον χώρο του κυλικείου µιας και υπάρχουν 
αρκετές. 

Τέλος κλείνοντας λέµε ότι θα υπάρξουν περισσότερα προβλήµατα µε την 
προσέλευση των παραπάνω παιδιών σε µια ήδη µειωµένη αυλή, όπως προβλήµατα 
συµβίωσης σε τέτοιο µικρό χώρο. Επίσης,  σε περίπτωση βροχής, ίσα που χωράµε 
κάτω από τα υπόστεγα χωρίς τα παραπάνω 50 παιδιά. 

 

ΟΜΟΦΩΝΑ ΘΑ ΣΤΗΡΙΞΟΥΜΕ ΤΟΝ ΣΥΛΛΟΓΟ ΓΟΝΕΩΝ ΣΕ ΟΠΟΙΑΔΗΠΟΤΕ 
ΦΙΛΙΚΗ ΠΡΟΣ ΕΜΑΣ ΕΝΕΡΓΕΙΑ ΓΙΑ ΑΥΤΟ ΤΟ ΘΕΜΑ. 

 

ΕΥΧΑΡΙΣΤΟΥΜΕ  
 


